

Title (en)

Assembly for dispensing a liquid or solid product including a cap

Title (de)

Mit einer Kappe versehene Vorrichtung zur Abgabe eines flüssigen oder festen Produktes

Title (fr)

Ensemble de distribution d'un produit fluide ou solide muni d'une coiffe

Publication

**EP 0763485 B1 19970806 (FR)**

Application

**EP 96401593 A 19960717**

Priority

FR 9509620 A 19950808

Abstract (en)

[origin: EP0763485A1] The deodorant applicator comprises a container (4) enclosing the product to be dispensed having an axis of symmetry (X). An applicator (12) in communication with the container has an external applicator surface (16) which is covered by a cap (24). The cap has two orifices (36,38) which cause an air circulation in its internal volume. These orifices are located at different heights along the axis of symmetry in the cap upper surface (28) and a side wall (30). The cover can have a shrink ring mounted on the container to ensure holding it on the container. The applicator assembly avoids the accumulation of the deodorant between the cap and deodorant container.

Abstract (fr)

L'invention concerne un ensemble de distribution d'un produit comprenant un récipient (4) renfermant un produit à distribuer, un organe de distribution (12) du produit en communication avec le récipient, une coiffe (24,42) muni d'un capot (24) coiffant l'organe d'application fixée sur le récipient, la coiffe comportant au moins deux orifices (36,38) aptes à engendrer une circulation d'air dans le volume intérieur de la coiffe, et comportant une frette (42) montée sur le récipient et assurant le maintien du capot sur le récipient, au moins un orifice (38) de la coiffe étant disposé dans la frette. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 83/40**

IPC 8 full level

**A46B 11/02** (2006.01); **B65D 83/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 83/40** (2013.01 - EP US)

Cited by

US6837910B1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

**FR 2737707 A1 19970214; FR 2737707 B1 19970912**; BR 9604042 A 19980609; CA 2182902 A1 19970209; CA 2182902 C 19990601;  
DE 69600049 D1 19970911; DE 69600049 T2 19971127; EP 0763485 A1 19970319; EP 0763485 B1 19970806; ES 2108591 T3 19971216;  
MX 9603112 A 19970628; US 6056467 A 20000502

DOCDB simple family (application)

**FR 9509620 A 19950808**; BR 9604042 A 19960731; CA 2182902 A 19960807; DE 69600049 T 19960717; EP 96401593 A 19960717;  
ES 96401593 T 19960717; MX 9603112 A 19960731; US 69276696 A 19960806